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SKUPŠTINI  CRNE  GORE 
                                                                                                                 P O D G O R I C A 

      Na osnovu člana 69 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, 
finansije i budžet, sa 123. sjednice održane 4. decembra 2014. godine, podnosi  

 
I Z V J E Š T A J 

O RAZMATRANJU PREDLOGA FINANSIJSKOG PLANA SA PLANOM RADA AGENCIJE 
ZA ELEKTRONSKE KOMUNIKACIJE I POŠTANSKU  

DJELATNOST ZA 2016. GODINU 
 
Odbor se u uvodnom obražloženju predsjednika Savjeta Agencije za elektronske 

komunikacije i poštansku djelatnost, upoznao sa planiranim aktivnostima Agencije u 2015. 
godini koje su usmjerene na: normativno uređenje oblasti elektronskih komunikacija i 
poštanskih djelatnosti; izvršavanje tekućih aktivnosti; izradu planova, izvještaja i informacija 
vezanih za tržište elektronskih komunikacija i poštanske djelatnosti kao i saradnju sa nadležnim 
državnim organima i drugim institucijama, operatorima elektronskih komunikacija, poštanskim 
operatorima, regulatornim tijelima drugih država i međunarodnim organizacijama u oblasti 
elektronskih komunikacija i poštanskog saobraćaja. 

Odbor je konstatovao da su planirani prihodi Agencije na nivou od 4.478.584 € kao da 
planirani rashodi iznose 4.212.031 €. Takođe, konstatovano je da je Agencija u finansijskom 
planu planirala višak prihoda nad rashodima u iznosu od 266.553€ što predstavlja 5,9% prihoda 
budžeta Agencije. 

 
Odbor se upoznao sa pisanim mišljenjem Vlade Crne Gore koje dostavlja Skupštini Crne 

Gore u skladu sa članom 5 stav 1 tačka 3 Zakona o elektronskim komunikacijama u kojem je 
ukazano da Finansijskim planom nijesu pojašnjeni razlozi investicije za nabavku „real time“ 
analizatora spektra u iznosu od 110.000€, kao i nabavku DVB T2 prenosnog prijemnika u iznosu 
od 15.000€. Imajući u vidu da je Pošta CG pokrenula sudske sporove za naplatu deficita 
univerzalnog poštanskog servisa a da se shodno odredbama Zakona o poštanskim uslugama 
gubici obezbjeđuju iz kompenzacionog fonda Agencije, na Odboru je vođena rasprava o 
neophodnosti planiranja sredstva za pokriće troškova univerzalnog poštanskog servisa koji 
prema podacima Pošte CG ne mogu biti manji od 1.000.000 €. Polazeći od konstatacija iz 
mišljenja Vlade, članove Odbora je interesovala realnost troškova univerzalne poštanske usluge 
i način na koji može doći do prevazilaženja problema njihovog pokrića. Imajući u vidu 
navedeno ukazano je na opasnost da troškovi univerzalnih poštanskih usluga padnu na teret 
Budžeta Crne Gore. 

 
Tokom rasprave postavljena su pitanja koja su se odnosila na: visinu zarada za 65 

zaposlenih na neodređeno vrijeme u Agenciji, visinu troškova koji su opredijeljeni za službena 
putovanja, troškove održavanja osnovnih sredstava kao i opravdanost daljih visokih troškova 



kontrolno – mjernog centra u Dajbabskoj Gori s obzirom da je finansijskim planom za 2016. 
godinu planirano 60.000€ za nabavku staklene zaštitne ograde oko lifotvske konstrukcije. 
Imajući u vidu da pojedini operateri mobilne telefonije proširuju svoju osnovnu djelatnost sa 
uslugom kablovske televizije, na Odboru je bilo mišljenja da je potrebno voditi računa da ne 
dođe do preklapanja nadležnosti između Agencije za elektronske medije i Agencije za 
elektronske komunikacije i poštansku djelatnost. Takođe, bilo je riječi i o trendu rasta naknade 
za vršenje poslova i regulacije tržišta shodno članu 51 Zakona o elektronskim komunikacijama i 
postavljeno pitanje da li se povećanje naknada za učesnike na tržišu komunikacionih usluga 
prenosi na račun krajnjih korisnika odnosno potrošača. Takođe, članove Odbora je interesovalo 
da li Vrhovno državno tužilaštvo provjerava poslovanje Agencije povodom izgradnje kontrolno 
– mjernog centra u Dajbabskoj Gori. 

 
Odbor je, sa šest glasova ″za″ i jednim glasom ″protiv″, i jednim glasom „uzdržan“ 

odlučio da predloži Skupštini da usvoji slijedeću  
 

O D L U K U  
Usvaja se Finansijski plan sa planom rada Agencije za elektronske komunikacije i 

poštansku djelatnost za 2016. godinu. 
 
Za izvjestioca na sjednici Skupštine određen je poslanik Veljko Zarubica. 
 
 

                                                                                                              PREDSJEDNIK ODBORA 
mr Aleksandar Damjanović 

 
 


